
Orgány kraje budou
dále projednávat
navržené postupy jak
řešit výběr
autobusových
dopravců na deset let
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Rada kraje po projednání také vzala na vědomí návrhy postupů ve veřejné zakázce „Výběr
dopravců pro uzavření smluv o veřejných službách v přepravě cestujících ve veřejné linkové
osobní dopravě k zabezpečení stanoveného rozsahu dopravní obslužnosti Libereckého kraje
pro období od roku 2014 do roku 2024“.

„Předmětem dalších jednání orgánů kraje bude projednání možných postupů a rozhodnutí, jakým
směrem bude zakázka pokračovat,“ řekl radní pro dopravu Vladimír Mastník.

Další postup v realizaci veřejné zakázky bude řešen zejména s ohledem na zájmy kraje a
cestující veřejnosti. Jedná se o jednu z veřejných služeb, kterou kraj dlouhodobě zajišťuje.

 

Viz také http://www.youtube.com/watch?v=LFurupgHgw&feature=youtu.be
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